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2022Z04738 

Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht «Recordjaar overnames in de zorg met grote 
rol voor private equity» (ingezonden 14 maart 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Recordjaar overnames in de zorg met grote 
rol voor private equity»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de rol van private equity-bedrijven in het zorgveld? 

Vraag 3
Heeft u een goed beeld van de omvang van private equity-investeringen in de 
zorg? Zo ja, wat is dat beeld? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat private equity-bedrijven in de zorg investeren om hoge 
winsten te maken en daarmee geld uit de zorg laten vloeien dat beter aan de 
zorg besteed had kunnen worden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
In hoeverre belet de huidige normering van winstuitkeringen, private 
equity-bedrijven om te sturen op winst in plaats van op de kwaliteit van zorg? 

Vraag 6
Bent u van plan in het aangekondigde wetsvoorstel Integere bedrijfsvoering 
zorgaanbieders (Wibz) specifieke regels te gaan stellen voor de normering 
van winstuitkering als het gaat om zorginstellingen die in het bezit zijn van 
private equity-bedrijven? 

Vraag 7
Hoe borgt u de kwaliteit van zorg en goed werkgeverschap voor zorginstellin-
gen waar private equity-bedrijven aan de touwtjes trekken? 

1 FD, 10 maart 2022, «Recordjaar overnames in de zorg met grote rol voor private equity» https://
fd.nl/-/1432803/recordjaar-overnames-in-de-zorg-met-grote-rol-voor-private-equity
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Vraag 8
Wat betekent de inmenging van internationale investeringsbedrijven voor het 
Nederlandse zorgveld? Is dit wenselijk? Zo ja, waarom?
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